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Enkel fråga om inspelning och publicering av video från 
kommunfullmäktiges sammanträden i Mjölby 

Likt en papegoja återupptar jag än en gång frågan om inspelning och publicering av video från 
kommunfullmäktiges sammanträden. Veckorna, månaderna och till och med åren går utan att 
någonting konkret händer i frågan, vilket är häpnadsväckande för en uppgift av detta slag. 
 
I augusti 2014, för över tre år sedan, ställde jag en enkel fråga i ärendet efter att de tidigare 
inspelningarna plötsligt hade upphört. Därefter har jag återkommit i frågan och fått 
(bort?)förklaringar om både ekonomi och personalorganisation. Till slut genomfördes ändå en 
provfilmning av ett sammanträde med en tänkt utrustning, men därefter har tiden gått och till synes 
har fortfarande ingenting konkret hänt. 
 
Kameror och publiceringsverktyg är i dag högst kostnadseffektiva att använda om bara viljan finns. 
Kommunens aktiva arbete med medborgardialog får dessutom välförtjänta resurser i form av tid och 
ekonomiska medel – och möjlighet till insyn i det högsta beslutande organet borde vara en självklar 
del av en vital och levande demokrati. 
 
Kanske händer det någonting i frågan utan att det märks utåt, men utifrån den upplevda 
verkligheten med frånvaro av kamera finner jag ändå anledning att åter ställa följande enkla fråga: 
 
 

- Kommer inspelning och publicering av video från kommunfullmäktiges sammanträden att 
återinföras? 
 

 
 
 
 
Mjölby den 19 mars 2017 
 
 
 
Tobias Josefsson 
Liberalerna 


